
Interpelácia č. 175/2017   
 
 
11. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 11.12.2017  
 
 
Ing. Gore: 
Zaregistroval som, že predseda vlády bude mať výjazdové rokovania v 15 okresoch, ktoré sú 
s vysokou mierou nezamestnanosti, takže príde aj do Trebišova. Bolo vyhlásené, že poskytne 
každému okresu 1 milión eur na zámery, ktoré sú mimo oblasti, ktoré majú znižovať, alebo 
zvyšovať zamestnanosť, preto sa chcem spýtať, či vedenie mesta už má nejaký zámer použitia 
týchto prostriedkov a či bude o tom rozprávať aj s poslancami mestského zastupiteľstva, alebo 
rozhodne tak, ako minule, keď tu bolo výjazdové zasadnutie vlády.  
 
PhDr. Čižmár: 
To, čo hovoríte pán poslanec, je agentúrna správa, ktorá vyšla z úradu vlády minulý týždeň. 
Toto bude predmetom informácii, ktoré poskytne centrum podpory, resp. ktoré bude 
poskytnuté rozvojovej rade okresu na našom spoločnom stretnutí a tam sa dohodnú 
podmienky ďalšieho postupu. Súčasťou tej rozvojovej rady sú viacerí zástupcovia, tak 
samospráva, ako aj podnikateľskej obce. Čiže teraz vám asi ťažko poviem, čo konkrétne pre 
mesto Trebišov z toho vyplýva. Je to informácia, tá informácia, ktorú ste povedali je pravdou, 
áno, majú byť v roku 2018 zorganizované výjazdy vlády SR do okresov, najmenej 
rozvinutých okresov. To znamená s najvyššou mierou nezamestnanosti. Konkrétne 
podmienky a sumy tak, ako to bolo v prípade jednotlivých okresov, alebo  už absolvovaných 
okresov, budú špecifikované aj tu pre okres Trebišov, sumu vám teraz nepoviem. A keď sa 
budeme mať možnosť zaujímať, tak určite sa budeme zaujímať o túto možnosť. No, či máme 
predjednané, či máme predjednané,  čo budeme žiadať, tak ste sa pýtali. 
Presne ešte nie. Táto informácia, ktorú ste povedali, bola informáciou z minulého týždňa a ja 
som vám odpovedal na to, že predmetom toho, čo môže byť obsahom, resp. v akých sumách 
bude ešte prednesené aj na rozvojovej rade okresu.  
 
Ing. Gore: 
Dobre. Moja druhá podotázka v tejto interpelácii bolo, či budete o tom rozprávať 
s poslancami mestského zastupiteľstva o tých zámeroch, o tom, čo sa bude žiadať.  
 
PhDr. Čižmár: 
Budeme vás informovať.  
 
Ing. Gore: 
Čiže oznámite nám to, že čo ste sa rozhodli.  
 
PhDr. Čižmár: 
Pán poslanec, ešte raz opakujem. Ja neviem, s akými, za akých podmienok z čoho to bude 
vyplývať, či to bude vychádzať len z Akčného plánu, z predložených projektov, ktoré sú tam, 
za podnikateľskú obec, za samosprávu, alebo či to budú nanovo žiadosti mimo rámca tohto 
Akčného plánu. Nechcite ma dotlačiť k tomu, že vám teraz poviem niečo, že budeme žiadať 
naviac, potom sa zrealizuje niečo úplne ináč, pôjde to podľa iného kľúča a vy ma tu budete 
potom pranierovať, že som niečo tvrdil pred časom a nie je to pravda. Tak vám hovorím 
výsledok, akým spôsobom budú tieto peniaze, akým spôsobom sa bude môcť žiadať o tieto 
peniaze, v akej sume sa dozvieme, na základe toho bude mesto konať. Ja som vám povedal, 



že vám túto informáciu poskytneme, tak neviem, ako ináč, čo vám mám sľúbiť dopredu niečo, 
čo ešte neviem? 
 
Ing. Gore: 
Nie. Povedať, že neviem, čo budeme žiadať, lebo nie sú podmienky, to je ad a). 
 
PhDr. Čižmár: 
Dobre, to som povedal.  
 
Ing. Gore: 
Ad b), či sa budete o tom, čo budeme žiadať rozprávať aj s poslancami, alebo nebudete sa 
o tom rozprávať, lebo na minulom výjazdovom rokovaní vlády, bolo žiadané, aj za mesto 
Trebišov bolo žiadané, ale my sme o tom nevedeli.  
 
PhDr. Čižmár: 
A máte pocit, že bolo zle žiadané? Bolo niečo zle žiadané? Požiadali sme o prostriedky, ktoré 
neplnili svoj účel?  
 
Ing. Gore: 
A vy máte pocit, že keď budeme zase žiadať, tak poslanci budú navrhovať niečo 
 
PhDr. Čižmár: 
Nie len, narážate tým na to, 
 
Ing. Gore: 
Ja nenarážam, pýtam sa, či budete o tom rozprávať aj s poslancami, čo sa bude žiadať. A keď 
poviete, že nebudete, sme s tým uzrejmení a tým to končí. Ja vás nechcem ani nútiť, ani, len 
treba mi povedať, budem s vami rozprávať, nebudem s vami rozprávať.  
 
PhDr. Čižmár: 
Však budeme s vami rozprávať, veď som vám to povedal, že vás budeme informovať. No 
akým iným spôsobom, ako ináč to mám povedať?  
 
Ing. Gore: 
Informovať je to, že nám oznámite, aj to je informácia.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 


